
PROTOKÓŁ Nr XLVIII/20006 
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu, 

w dniu 22 września 2006r. w godz. od 1500– 1700 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 
Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Pani Danuta Mikoda Powitała
gości zaproszonych, radnych, sołtysów oraz mieszkańców Ogrodzieńca po czym 
stwierdziła na podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do 
podejmowania prawomocnych uchwał.
Lista obecności radnych załączona została do protokołu.  
 
2. Przyjęcie porządku obrad.

Porządek obrad został przyjęty przez radnych jednomyślnie – 13 głosami.  
 

Porządek obrad przedstawiał się następująco : 
 

I. część ogólna : 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie zaproponowanego porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Burmistrza MiG z bieżącej działalności oraz z realizacji 

uchwał pomiędzy sesjami Rady.  
II część merytoryczna : 

1. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków  

2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości 
i porządku na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec  

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy 
Ogrodzieniec na 2006 rok.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki preferencyjnej 
długoterminowej w WFOŚiGW Katowice na realizację inwestycji 
pn.„Budowa Gminnej oczyszczalni ścieków w Ogrodzieńcu etap I”.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu komercyjnego na 
realizację inwestycji oraz pożyczek na prefinansowanie projektów z 
udziałem środków z Unii Europejskiej  

III. Interpelacje i zapytania radnych.  
IV. Wnioski, zapytania i oświadczenia. 
V. Zamknięcie obrad 
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Ad. 3 
Przyjęcie protokołu Nr XLVII z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z
dnia 24 sierpnia 2006 r

Protokół nr XLVII/2006 z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 24 
sierpnia 2006r. został przyjęty przez radnych bez uwag, jednogłośnie. 
Za przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych.  
 
Ad. 4 
Sprawozdanie Burmistrza MiG z bieżącej działalności oraz z realizacji 
uchwał pomiędzy sesjami Rady.

Temat ten został przeniesiony na kolejna sesję

II część merytoryczna  
 
Ad.1 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków 

Projekt uchwały odczytałWiceprzewodniczący Rady Janusz Łypaczewski  
Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  
Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków - została przyjęta 
jednomyślnie 13 głosami. Uchwale nadano Nr XLVIII/411/2006

Ad. 2 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec

Projekt uchwały odczytałWiceprzewodniczący Rady Janusz Łypaczewski  
Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  
Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec- 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/UCHWALA_411_XLVIII_2006.pdf
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została przyjęta jednomyślnie 13 głosami. Uchwale nadano Nr 
XLVIII/412/2006

Ad. 3 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy 
Ogrodzieniec na 2006 rok.

Projekt uchwały odczytałWiceprzewodniczący Rady Janusz Łypaczewski  
Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  
Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Miasta i 
Gminy Ogrodzieniec na 2006 rok - została przyjęta jednomyślnie 13 
głosami. Uchwale nadano Nr XLVIII/413/2006

Ad. 4 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki preferencyjnej
długoterminowej w WFOŚiGW Katowice na realizację inwestycji 
pn.„Budowa Gminnej oczyszczalni ścieków w Ogrodzieńcu etap I”.

Projekt uchwały odczytałWiceprzewodniczący Rady Janusz Łypaczewski  
Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  
Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
preferencyjnej długoterminowej w WFOŚiGW Katowice na realizację
inwestycji pn.„Budowa Gminnej oczyszczalni ścieków w Ogrodzieńcu etap 
I” - została przyjęta jednomyślnie 13 głosami. Uchwale nadano Nr 
XLVIII/414/2006

Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu komercyjnego na 
realizację inwestycji oraz pożyczek na prefinansowanie projektów z 
udziałem środków z Unii Europejskiej

Projekt uchwały odczytałWiceprzewodniczący Rady Janusz Łypaczewski  
Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  
Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu 
komercyjnego na realizację inwestycji oraz pożyczek na prefinansowanie 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/UCHWALA_414_XLVIII_2006.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/UCHWALA_413_XLVIII_2006.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/UCHWALA_412_XLVIII_2006.pdf
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projektów z udziałem środków z Unii Europejskiej - została przyjęta 
jednomyślnie 13 głosami. Uchwale nadano Nr XLVIII/415/2006

III. Interpelacje i zapytania radnych.  
 
Radny Marek Cholewa poruszył sprawę Krępy oraz wjeżdżających na teren 
ośrodka samochodów. Następnie wnioskował o poszerzenie parkingu przy 
Cmentarzu. Zbliża się Święto Zmarłych i będzie problem z samochodami. 
Proponował wycinkę krzewów porastających tereny przy cmentarzu 
uporządkowanie tego oraz wstawienie kilku ławeczek. 
 
Radny Wałek Grzegorz wnioskował o wprowadzenie prawidłowego 
oznakowania na ul.1 Maja. Wskazał na brak znaku przy zjeździe w kierunku na 
bloki oraz przy ul. Spacerowej. Dodał ponadto, że przydałyby się jeszcze pasy 
przejście dla pieszych na tej ulicy. Zwrócił ponadto uwagę na fatalny wygląd
budynku Szkoły Podstawowej w Ogrodzieńcu szczególnie od strony podwórza 
szkolnego. 
 

Radna Milejska Maria poruszyła następujące kwestie ; 
- Dom Kultury w Fugasówce ; po raz kolejny w imieniu Komisji Oświaty 

która dokonała przeglądu tego obiektu - wnioskuje o uporządkowanie terenu 
wokół budynku, wykoszenie trawy i ustawienie huśtawek na placu zabaw. 

- Oznakowanie Sztandaru Koła Gospodyń Wiejskich Złota odznaką podczas 
uroczystości zaplanowanych na 14 października br. oraz dofinansowanie tej 
organizacji.  

- Ustawienie pojemników do selekcji odpadów w pobliżu remizy OSP w 
Kiełkowicach, 

- Załatanie dziur w asfalcie na ul. Łąki w Kiełkowicach. 
 
Radna Adamusińska Zofia zaznaczyła, że mieszkańcy oddali część swoich 
działek pod budowę drogi na Złożeniec i prosiła, aby uregulować geodezyjne 
kwestie bo ludzie nadal płacą podatki za te grunty. Poinformowała, że nadal nie 
usunięto problemu z oświetleniem przy Kościele w Kol. Ryczów. 
Zgłosiła potrzebę doasfaltowania odcinaka drogi u zbiegu ul. Basztowej i ul. 
Kościelnej w Ryczowie.  
 
Radna Mizera Anna w imieniu mieszkańców pytała czy była by możliwa 
zmiana w regulaminie określającym warunki dofinansowania przy wymianie 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/UCHWALA_415_XLVIII_2006.pdf
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pokrycia dachowego azbestowego. Sprawa dotyczy mieszkańców którzy 
wymieniają dach, a wiadomo ze przy takim remoncie koszty są spore. Czy 
można by zmienić kolejność postępowania i spowodować, aby firma która 
wykonuje to zadanie składała do Urzędu rachunek za wykonana pracę i Urząd
wypłaca firmie należną kwotę. Dopiero potem od mieszkańca ściągać pozostałą 
kwotę czyli różnice pomiędzy kwotą za wykonane zadanie i kwotą
dofinansowania tego zadania. 
 
Radna Marek Ewa wnioskowała o ustawienie lampy oświetleniowej przy 
zjeździe z głównej ulicy kierunki osiedla „Żeberko” w Cementowni. 
Przypomniała następnie o tym, że dzieci z Józefowa miały być dowożone do 
szkoły i prosiła aby pamiętać o tych dzieciach i dotrzymać to co było obiecane. 
 
Burmistrz w odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania podał :
- Na Krepie był ustawiony znak zakaz ruchu właśnie w celu zapobieżenia 

wjazdu na ten teren. Ponadto każdego kierowcę obowiązuje zakaz wjazdu do 
lasu. Dopuszczona jest tylko jazda na odcinku drogi asfaltowej oraz zatoczki. 
W okresie jesiennym istnieje jednak potrzeba wjazdu do lasu po drewno jako 
opał na zimę i trzeba jakoś rozwiązać ten problem. Marek Cholewa 
zaznaczył ze chodzi tylko o to, aby znak zakaz wjazdu ustawić bliżej 
zatoczki gdyż stoi on 20m. przed rondem. 

- parking przy cmentarzu. Niestety nie da się na szybko ustanowić parkingu. 
Należy najpierw zrobić dokumentacje Mimo iż rozumie potrzebę istnienia 
tego parkingu musi jednak przestrzegać procedur prawnych. 

- będzie miał na uwadze kwestie oznakowania dróg wojewódzkich u nas jedną
z nich jest właśnie ul. 1 Maja. Dodał ponadto, że niedawno zostały
odmalowane przejścia dla pieszych na tych drogach. Zaś lokalizacja nowych 
przejść jest zatwierdzana na szczeblu wojewódzkim wspólnie z Dyrekcją
Dróg, Policja i Marszałkiem Województwa. Na spotkaniu w sprawie 
organizacji ruchu na drogach wojewódzkich w Ogrodzieńcu będą te 
postulaty uwzględnione wraz z projektantami tego dokumentu. Istnieje 
konieczność ustalenia nowych przejść dla pieszych i to zostanie 
uwzględnione 

- Wygląd szkoły w Ogrodzieńcu jest znany burmistrzowie. Były zaplanowane 
pieniądze na odnowienie elewacji budynku tej szkoły. Niestety dzięki 
Centurii środki finansowe na remont szkoły poszły na odszkodowanie dla 
pana Żuchowicza. Ma nadzieje skorzystać z możliwości dofinansowania. Są
wnioski na termoizolację budynków szkół i skorzystaliśmy już z takich 
możliwości. Ma nadzieje ze wszystkie szkoły będą ocieplone i ogrzewane 
gazem i będzie wiec wówczas nowa elewacja Takie są plany na przyszłość,
wnioski będą składane i Gmina ubiega się o dotacje z zewnątrz.. 
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- Dom Kultury w Fugasówce. Burmistrz zna wnioski w tej sprawie. Prosił o
zainteresowanie się mieszkańców - młodych ludzi tą sprawą. Wykoszenie 
trawy nie jest problemem, ale wszyscy czekają aż zrobi to gmina. A gmina 
ma ograniczone możliwości oraz priorytetowe zadania do wykonania W 
Zarządzie Komunalnym jest tylko kilku pracowników fizycznych do takich 
prac, a potrzeby są duże i w całej gminie i nie jesteśmy w stanie wszystkiego 
wykonać od razu własnymi siłami.  

- Dofinansowanie z okazji odznaczenie sztandaru koła Gospodyń Wiejskich 
Burmistrz zaznaczył, że trudno będzie uzasadnić dofinansowanie ze środków 
Urzędu na zorganizowanie takiej uroczystości. Jednak sam fakt odznaczenia 
sztandaru będzie ważnym wydarzeniem dla lokalnej społeczności, wiec 
porozmawia z panią Skarbnik o możliwościach przekazania z budżetu 
środków finansowych na ten cel. 

- Sprawa gruntów oddanych pod drogę została przekazana do Starostwa w 
Zawierciu. Były wnioski mieszkańców z Ryczowa o wyłączenie tego terenu 
z gruntów prywatnych. W Starostwie tez obowiązują pewne procedury 
postępowania, ale na pewno od podatków zostanie ten teren wyłączony. 

- Regulamin w sprawie dofinansowania do wymiany pokryć dachowych 
azbestowych raczej nie da się zmienić w takim zakresie o jaki radna 
wnioskowała. Nie da się bowiem scedować na gminę aby płaciła faktury za 
mieszkańców u których była wymiana dachu. Jest natomiast inne 
rozwiązanie można ustalić wspólnie z księgową z urzędu oraz firmą która 
wystawi fakturę konkretny dzień dostarczenia faktury oraz wypłaty dotacji. 

- Lampa oświetleniowa przy drodze prowadzące na Żeberko na razie nie 
została założona Istotnie była by potrzeba zainstalować tam lampę i
burmistrz zgadza się z tym. 

IV. Wnioski, zapytania i oświadczenia. 
 
Pan Bednarz E. stwierdził, że regulamin w sprawie utrzymania czystości i 
porządku w gminie został przyjęty, ale rada spóźniła się z tym o 4 lata. Powinno 
to być już dawno zatwierdzone, bo nigdzie w okolicy nie ma tylu śmieci jak u 
nas, codziennie przybywa gdzieś nowych dzikich wysypisk i sprawa ta powinni 
radni zająć się już dawno. Następnie pan Bednarz zaproponował aby Gazeta 
Ogrodzieniecka zawiesiła swą działalność na czas wyborów, bo gdzie by nie 
otworzyć gazet wszędzie jest Burmistrz Mikulski i to jest darmowa reklama i 
promocja jego osoby jako kandydata na burmistrza. Zgłosił następnie pytanie o 
to ile kosztowało gminę zorganizowanie imprezy pn. uroczysta inauguracja roku 
szkolnego z udziałem wojewody i innych gości. 
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Z kolei Pan Górnicki zapytał czy Krępa była wydzierżawiona i czy po remoncie 
krępy gmina znów wydzierżawi ten ośrodek bowiem pojawiły się obawy o to 
aby nie skończyło się to tak jak z Centurią. Zapytał tez czy sprawa własności 
Placu Pilsudskiego została wygrana i czy ten terenie jest w końcu gminy czy nie 
Interesowały go ponadto takie kwestie jak : budowa oczyszczalni ścieków, oraz 
regulamin utrzymania czystości w gminie bowiem jak zaznaczył Pan Górnicki 
na sesji radni głosowali za przyjęciem regulaminu, ale nikt nie słyszał co w tym 
regulaminie było zapisane. 
 
Przewodnicząca Rady w kwestii regulaminu utrzymania porządku i czystości 
w gminie stwierdziła, że wcale nie było tak jaka przedstawił to pan Bednarz że
Rada obudziła się dopiero teraz i zatwierdziła ten regulamin. Taki regulamin już
w naszej gminie od 1997 roku funkcjonował. Zmiany regulaminu wynikały z
potrzeby wprowadzenia nowych przepisów o ochronie środowiska i dlatego była
potrzeba zaktualizowania regulaminu który już od lat obowiązuje w naszej 
gminie. Dodała ponadto, że Rada pracuje przed sesją w komisjach i tam 
zapoznaje się szczegółowo z materiałami które potem zatwierdzane są na sesji, 
zatem błędne jest mniemanie że radni nie wiedzą za czym głosują na sesji 
Ponadto Burmistrz dodał, że mieszkańcy będą mogli zapoznać się z treścią
regulaminu, bowiem planowane jest jego dostarczenie do każdego domu w 
gminie. 
 
Burmistrz udzielił ponadto następujących wyjaśnień ;
- budowa oczyszczalni ścieków ruszyła obok starej oczyszczalni. Na teren 

budowy nikt nie może wejść ale z daleka można zobaczyć postęp robot. 
Prace ruszyły prowadzi je firma która wygrała przetarg czyli AWBUD 
Budowa trwa, są już wykopy, roboty ziemne prowadzone są pod wylanie 
zbiorników 

- Lokal gastronomiczny i sklepik na Krępie był wydzierżawiony i z tej 
powierzchni gmina otrzymała czynsz dzierżawny. Plac zabaw nie był
wydzierżawiony ale został ogrodzony po to aby płacić wstęp na basen, 
bowiem trzeba było kupować wodę do napełnienia basenu. Z dzierżawcą
umowę rozwiązano gdyż nie spełniał oczekiwań. Miały być urządzenia i 
atrakcje, dzierżawca sam się zadeklarował i czynsz był dużo wyższy niż w
latach ubiegłych. Był ogłoszony konkurs na dzierżawę krępy i wygrał ten kto 
proponował wyższą dzierżawę.

- Czas wyborów to najlepszy okres dla Gazety Ogrodzienieckiej, bo każde 
ogłoszenie wyborcze jest płatne i gazeta zarabia na tym. Burmistrz nie po to 
daje informacje do gazety żeby zareklamować w niej swój wizerunek lecz 
udzielić rzetelnych informacji o tym co dzieje się w gminie  
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- Plac Piłsudskiego Nikt nie zaprzecza że na terenie gminy GS wybudował
pawilon i nikt nie zmieni faktu że ustawa o gospodarce gruntami wskazuje ze 
ten kto miał coś na gruncie państwowym to ma własność do tego i roszczenie 
GS istnieje. Gdyby nie zareagowali w porę, to po 30 latach upływa czas 
zasiedzenia i GS byłby właścicielem tego gruntu. Jednak w porę Sekretarz 
złożył wniosek o zasiedzenie przez gminę gruntów Skarbu Państwa i tylko 
dlatego nie dostał tych gruntów GS. Właściciel odpowiada za stan techniczny 
budynku i Burmistrz nie może wydać decyzji o rozbiórce tego obiektu. 
Gmina nie może łamać prawa Zwracali się do GS w celu omówienia tych 
spraw - chodziło o to aby GS przekazał gminie ten obiekt jako darowiznę.

- Inauguracja roku szkolnego w Ogrodzieńcu. Śmiesznym wydaje się
poddawanie w wątpliwość korzyści jakie z tego faktu miała młodzież i
nauczyciele. O taką inaugurację zabiegało kilkanaście gmin i to jest honor 
dla Ogrodzieńca, że mogliśmy zorganizować imprezę o zasięgu 
wojewódzkim. To jest zaszczyt i promocja dla naszej gminy. Tak buduje się
dobry wizerunek gminy. Koszt tej imprezy to 4,5 tyś zł

V. Zamknięcie obrad 
 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Pani Danuta Mikoda dokonała zamknięcia XLVI nadzwyczajnej sesji Rady 
Miejskiej w Ogrodzieńcu dziękując obecnym za udział.


	1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności
	II część merytoryczna :
	Ad. 4
	II część merytoryczna


	Ad.1
	Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Janusz Łypaczewski

	Ad. 2
	Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Janusz Łypaczewski

	Ad. 3
	Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Janusz Łypaczewski

	Ad. 4
	Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Janusz Łypaczewski

	Ad. 5
	Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Janusz Łypaczewski


